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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 1. 

 

2024. gada 10. janvārī  

Ķekavas sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.    

 

Pašvaldības darbinieki – Auditore Viktorija Belova, Attīstības un būvniecības pārvaldes 

vadītāja Kristīne Danovska, Personāla vadītāja Jana Malaha, Izglītības, kultūras un sporta 

pārvaldes vadītāja Linda Zaķe. 

 

Pieaicinātās personas - Anita Grahoļska, “Latvijas Futbola federācija” pārstāvis Sergejs 

Glaskovs.  

 

 

 

Darba kārtība 

1. Par nodomu protokola parakstīšanu;  

2. Par Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte”  vadītājas iecelšanu 

amatā;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs”  darbinieku 

darbības rezultātu novērtēšanas nolikuma apstiprināšanu.  

 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:novads@kekava.lv


2 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Informē par darba kārtības trīs jautājumiem.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Danovska. 

 

Jautājumu, debašu vairāk nav un I. Romanovska aicina darba kārtību apstiprināt balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 10. janvāra sēdes darba kārtību. 

 

 

1. Par nodomu protokola parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:05:55) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. 2023.gada 13.novembrī saņemts biedrības “Latvijas 

Futbola federācija” piedāvājums noslēgt nodomu protokolu, lai uzstādītu slēgtas piepūšamās 

futbola halles konstrukciju Ķekavā. Jauna futbola halle pašvaldības teritorijā sniegs iespēju 

novada iedzīvotājiem, kā arī Federācijas reģistrētajiem biedriem organizēt treniņu un 

sacensību nodarbības, kā arī veicinās profesionālā sporta, sabiedrības, skolas vecuma bērnu 

veselīgu dzīvesveidu, iesaistot viņus dažādās aktivitātēs, gan izglītības procesa ietvaros, gan 

ārpus izglītības procesa pašorganizēšanās ceļā, nodrošinot viņiem pieeju sporta halles 

lietošanai ar aktīvo dzīvesveidu saistītām aktivitātēm. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Sergejs Glaskovs, Kristīne Danovska.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pievienot izskatāmajam jautājumam un balsot par alternatīvo - precizēto nodomu 

protokolu, atbilstoši Attīstības komitejas priekšlikumiem, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par nodomu protokola parakstīšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovsk, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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2. Par Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte”  vadītājas iecelšanu 

amatā 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:19:27) 

 

Par jautājumu ziņo Jana Malaha. Izvērtējot Ķekavas novada pašvaldības izsludinātā atklātā 

konkursa uz Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” vadītāja amatu 

rezultātus, konstatēts, ka visaugstāko punktu skaitu ir ieguvusi Anita Grahoļska. 

 

Anita Grahoļska iepazīstina ar savu CV. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Anita Grahoļska, Dace Cīrule.  

 

Debašu sadaļā izsakās Elīna Rasnace.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte”  vadītājas iecelšanu 

amatā, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovsk, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

 

 

3. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs”  darbinieku 

darbības rezultātu novērtēšanas nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:42:10) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Atbilstoši Ķekavas novada domes 2023.gada 5.aprīļa 

lēmumam Nr.26 “Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Baldones Sporta komplekss” un 

Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra” 

apvienošanu, uz apvienojamo iestāžu bāzes izveidojot jaunu iestādi”, ar 2024.gada 1.janvāri 

darbību uzsāk jauna Ķekavas novada pašvaldības iestāde, kura tiek izveidota, apvienojot 

Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Baldones Sporta komplekss” un Ķekavas novada 

pašvaldības aģentūru “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra”. Lai nodrošinātu 

Ķekavas novada sporta centra darbinieku vienotu atlīdzības un sociālo garantiju sistēmu, 

nepieciešams apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta 

centrs” darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas nolikumu, kas stāsies spēkā 2024.gada 

1.janvāri. 
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Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Linda Zaķe.   

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs”  darbinieku 

darbības rezultātu novērtēšanas nolikuma apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs.   

Ineta Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:06 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


